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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde 

Dato:  06.05.2024 Tidspunkt:  17.30-19.30 Sted:  Personalerummet 

Møde indkaldt 

af: 

Kristoffer  

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde  

Afbud: Monica, Trine, Jesper 

Arrangør Formand og skoleleder 

Referent: Heidi Schønberg 

Tidtager: Kristoffer 

Deltagere: Formand Kristoffer Buck Nielsen, Grete Tulinius, Monica Søgaard Trane, 

Louise Legaard, Maiken Mattsson, Jesper Bønnelykke 

 

Medarbejderrepræsentanter: Sekretær Karin Trine Birkmose og 

børnehaveklasseleder Tine Hilstrøm 

Ledelse: Heidi Schønberg 

 

 

 
1. Emne:  Godkendelse af dagsorden (5 min) 

Drøftelser Kan dagsorden godkendes? 

Konklusion Godkendt 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

 
2. Emne:  Velkommen til elevrådsrepræsentanterne og nyt fra elevråd (20 

minutter) 

Drøftelser Lea og Victoria fortalte om elevrådsarbejdet. Det går godt i klasserne. 

Der har været talt om hvad man kunne lave til næste 

forældrearbejdsdag. F.eks. maling af SFO og indgangen ved 

skolekøkkenet.  Sidste sommer var der hvepse på et toilet. Det bliver 

der set på. 

På onsdag bliver der malet op med Leg på streg i skolegården. Bl.a. en 

cykelbane og meget mere.  

Der er to fra hver klasse i elevrådet fra 1. kl. (tre elever fra en klasse). 

Der er evalueret på den sidste temauge. Der var et ønske om mere 

leg. Og elever som ikke brød sig om at skulle vise deres film ved 

morgensang. 

Eleverne er glade for malearbejdet.  

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 
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3. Emne:  Opfølgning proces for skolebestyrelsesvalg (10) 

Drøftelser Der skal være valg til skolebestyrelsen. På Buerup Skole er alle valgt ind i 

2022 for en to-årig periode. 8 kandidater står på opstillingslisten.  

Opstillingslisten er allerede nu synlig på Aula, og alle forældre kan se den 

når de trykker på ikonet “skolebestyrelsesvalg”.  

Vi drøfter mulighed for freds- eller kampvalg.  

Hvis der skal være kampvalg, foregår det 29. April – 17. maj via MU Aula.  

Konklusion Skolebestyrelsen beslutter sig for fredsvalg. På det konstituerende møde 

besluttes, hvem der bliver suppleant. Suppleanter er velkomne på 

skolebestyrelsesmøder. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: 

 

Deadlinedatoer 

   

 

 
4. Emne:  Evaluering af forældrearbejdsdag (20) 

Drøftelser og input En særlig tak til Maiken for den store indsats med at planlægge dagen! 

 

Det var et stort arbejde op til dagen.  

 

Heidi fortalte, at medarbejdere har været yderst begejstrede for det 

forældrene har udrettet på arbejdsdagen. Det giver arbejdsglæde at føle 

den opbakning. Fra medarbejdersiden er derfor et forslag om at 

forældrearbejdsdagen næste skoleår gøres til en skoledag for børnene 

og en arbejdsdag for lærerne. Det kunne betyde et større fremmøde. Vi 

lægger efterfølgende en skole-fridag ind, så vi fortsat holder os til de 

200 skoledage. Her ville SFO holde åbent med pasningstilbud. 

 

Forslag til forældrearbejdsdag 24. Maj. Og lukkedag fredag d. 6. maj.  

 

Lige nu mangler nuværende 2. kl. Lokale at blive malet. Der er tale om 

at lave en ekstra forældrearbejdsdag før opstart efter sommerferien.  

Der er en væg i 5. kl. Som bør males om.  

 

Vi skal næste år spørge alle personalegrupper om hvor der skal laves 

forbedringer.  

Der er et ønske om nye gardiner til 2. kl. 

Konklusion(er): Forslag til forældrearbejdsdag 24. Maj. Og lukkedag fredag d. 6. juni. 

Maiken undersøger om der er forældre, som vil deltage i en ekstra 

forældrearbejdsdag om 2. kl. Og 5. kl.  

Skolebestyrelsen beslutter at gøre forældrearbejdsdag i 2205 til en 

skoledag med lærerdeltagelse og en skole-fridag på andet tidspunkt.  

Kristoffer laver og opdaterer liste vedr. Opgaver til forældrearbejdsdag 

og udvalg.  

 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 
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5. Emne:  Fordeling af skolebestyrelsesmedlemmer på klasser (10) 

Orientering og 

drøftelser 

 

Konklusion(er): 0. Kl. Laust 

1. Kl. Klaus 

2. Kl. Grete 

3. Kl. Monica 

4. Kl. Maiken / Marie 

5. Kl. Kristoffer 

6. Kl. Louise 

 

Kristoffer udsender talepapir til skolebestyrelsesmedlemmerne med de 

punkter, som er relevante at fortælle om på forældremødet. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

6. Emne:  Modtagelse af nye forældre (15) 

Drøftelser Der har tidligere været drøftet om vi er gode nok til at tage imod 

nye forældre. Når man kommer fra børnehaven er der et højere 

informationsniveau end i skoleregi.  

Det er vigtigt at forældre i klassen tager godt imod tilflyttere eller 

andre nye elever og deres forældre. 

Skolen må gerne henvise til at forældre som overvejer at deres barn 

skal starte på Buerup kan ringe til en repræsentant fra 

skolebestyrelsen.  

Konklusion Vi udarbejder et princip med en køreplan for modtagelse af nye 

forældre. Indtil da snakker vi sammen og tager godt imod de nye 

forældre.  

Grete og Louise laver udkast til drøftelse på et kommende møde.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

 
7. Emne:  Indblik i fagfordelings- og skemalægningsproces (15) 

Drøftelser Heidi fortalte, at vi er godt i gang med fagfordelingsprocessen. Der er 

fordelt lærere på fag og klasser, og næste skridt i fagfordelingen er nu 

at lærere og pædagoger ønsker sig ind på “andre opgaver”.  

Thomas og Trine lægger i år skemaer sammen.  

Der har i fagfordelingen været fokus på at klasserne fortsætter med så 

mange af deres kendte lærere som muligt, at der er et passende antal 

lærere i hver klasse (så teamet ikke bliver for sårbart, men så 

eleverne heller ikke oplever for mange lærere) og at man i videst 

muligt omfang underviser i sine linjefag. 

De store knuder i år drejer sig om H/D og N/T. H/D er klaret ved 

læreren i faget har selskab af vores nyansatte Kirsten, som har 

erfaring med håndværk.  

Vi skal fremadrettet tænke i at efteruddanne lærere i H/D, N/T, tysk og 

matematik. Men vi har ikke mulighed for at sende flere på uddannelse i 

indeværende skoleår. Hvis vi sender flere på uddannelse i år, ville det 

betyde at de resterende lærere skal læse en for stor grad af 

undervisningslektioner.  
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Fagfordelingen meldes ud til alle klasser og forældre inden for den 

nærmeste tid. Det kan dog på nuværende tidspunkt fortælles at: 

Susanne bliver dansk og klasselærer i kommende 1. kl. Hun er begyndt 

at komme på besøg i 0. kl. Janne bliver matematiklærer. 

I kommende 2. kl. Fortsætter Nanna som dansk og klasselærer. Janne 

fortsætter med matematik. 

I kommende 3. kl. Fortsætter Susanne med dansk. Og Anne som 

matematik og klasselærer. 

I kommende 4. kl. Fortsætter Janne som dansk- og klasselærer. Anne 

fortsætter med matematik. 

I kommende 5. kl. Fortsætter Maria med dansk. Thomas fortsætter 

med matematik. Og de to fortsætter med at deles om 

klasselærerfunktionen. 

I kommende 6. kl. Fortsætter Lene med dansk. Thomas fortsætter med 

matematik. Og de to fortsætter med at deles om 

klasselærerfunktionen. 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

 

 

8. Emne:  Gensidig orientering (10 min) 

Til orientering Fra skoleleder: 

Nanna begynder i kommende skoleår på praktiklæreruddannelse. På 

denne måde kan vi tage imod lærerpraktikanter. Det kan give en god 

synergi på skolen, når vi kan tage imod praktikanter. Derved får vi 

også nye input, og vi er med til at uddanne nye lærere. 

 

Lene tager i sensommeren et modul af børneyogauddannelsen, som 

særligt retter sig imod skolebørn på 7-11 år og børn med særlige 

behov. Det er tanken, at vi med det input kan arbejde med den vinkel 

på stressreducerende miljøer og trivsel.  

 

Torsdag d. 30.5 holder vi teambuilding-eftermiddag for alle 

fastansatte på skolen. Denne dag er der vikarer på i SFO og en 

henstilling om at hente tidligt eller lave legeaftaler i det omfang, 

forældre har mulighed for det.  

 

Der arbejdes med sprogbrug i særligt 4. kl. Det er vigtigt for os, at 

alle børn, og voksne, opholder sig i et undervisningsmiljø, hvor vi taler 

pænt sammen og om hinanden.  

 

Der er folkemøde i Høng lørdag d. 31.8. Her deltager Janne, Nanna og 

Heidi og fortæller om Buerup Skole. Vi håber at have et hold børn 

med. Og vi håber, at forældrerepræsentanter fra skolebestyrelsen 

skriver dagen i kalenderen.  

 

Vi håber at kunne tage på en samlet skoletur på Dyrskue fredag d. 

31.5. Mere herom følger.  
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Instragramprofil er nedlagt.  

 

SSP kommer ud til 4. og 5. kl. vedr. Netetik. Det er ønsket at SSP 

holder oplæg på et forældremøde.  

Orienteringspunkter:  

  

 

 

 
9. Emne:  Punkter til næste møder: (10) 

Punkter: Skolens værdier. 

 

Oplæg om netetik og mobilbrug. 

 

Udkast princip for modtagelse af nye elever og forældre. 

 

Den nye skolebestyrelse. 

 

Kristoffer præsenterer liste over arbejdsdag.  

 

 


